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Minister rolnictwa Krzysztof Jurgiel i prezes Agencji NieruchomoÅ›ci Rolnych Waldemar 
HumiÄ™cki uÅ¼ywali wielu argumentów, które miaÅ‚yby uzasadniaÄ‡ koniecznoÅ›Ä‡ zwolnienia z
pracy Anny Stojanowskiej oraz odwoÅ‚ania prezesów stadnin w MichaÅ‚owie i Janowie Podlaskim, 
Jerzego BiaÅ‚oboka i Marka Treli. W miarÄ™, jak wspomniana trójka fachowców prostowaÅ‚a
nieprawdziwoÅ›Ä‡ kolejnych zarzutów, niektóre przestaÅ‚y byÄ‡ powielane, ale ciÄ…gle rodzÄ…
siÄ™ nowe.Minister Jurgiel wypytywany przez dziennikarza Radia Wnet o powody odwoÅ‚ania
prezesów stadnin powiedziaÅ‚ tak: MusieliÅ›my odwoÅ‚aÄ‡ tych panów, bo za dziesiÄ™Ä‡ lat,
polska hodowla przestaÅ‚aby istnieÄ‡. (http://www.radiownet.pl/publikacje/ju ...
ich-arabow-byla-zagrozona) To bardzo ogólnikowe stwierdzenie, w którym trudno siÄ™ doszukaÄ‡
jakiegoÅ› dowodu. ByÄ‡ moÅ¼e te &bdquo;dowody&rdquo; miaÅ‚y siÄ™ znaleÅºÄ‡ w artykule pt.
&bdquo;Koniom lÅ¼ej&rdquo; opublikowanym w tygodniku katolickim &bdquo;GoÅ›Ä‡
niedzielny&rdquo; z 13 marca. Tekst napisaÅ‚ Jakub JaÅ‚owiczor, a opieraÅ‚ siÄ™ przede
wszystkim na wypowiedziach rzecznika prasowego ANR, Witolda Strobela.NajwaÅ¼niejsze zdanie,
jakie wypowiedziaÅ‚ pan rzecznik, brzmi tak:Pianissima ma 8 sztuk potomstwa za granicÄ… i
tylko jedno w Polsce. Do tego redakcja dodaÅ‚a zdanie: To jeden z powodów, dla których
odwoÅ‚ano prezesów dwóch sÅ‚ynnych stadnin. I wybiÅ‚a to jako tzw. lead artykuÅ‚u. To
pierwsze zdanie jest nieprawdziwe, a caÅ‚y artykuÅ‚ kolejnÄ… manipulacjÄ…. 

Redaktor &bdquo;GoÅ›cia Niedzielnego&rdquo; moÅ¼e siÄ™ nie znaÄ‡ na kwestiach
embriotransferów i oznakowaniach z ksiÄ™gi stadnej, ale moÅ¼na mu zarzuciÄ‡ nierzetelnoÅ›Ä‡,
bo gdyby zadaÅ‚ sobie trud skontaktowania siÄ™ z osobami, wobec których tekst jest krytyczny, to
czytelnicy mieliby szansÄ™ poznaÄ‡ stanowisko drugiej strony. A tego stanowiska zabrakÅ‚o.Na
koÅ„cu red. Jakub JaÅ‚owiczor co prawda pisze, Å¼e nie udaÅ‚o mu siÄ™ skontaktowaÄ‡ z Jerzym
BiaÅ‚obokiem, a Anna Stojanowska i Marek Trela nie odbierali telefonów. To drugie jest prawdÄ…,
ale wynikajÄ…cÄ… z prostego powodu, Å¼e Anna Stojanowska i Marek Trela w dniach 10-13
marca byli w Katarze na pokazie koni arabskich, gdzie nota bene konie z MichaÅ‚owa i Janowa
Å›wiÄ™ciÅ‚y kolejne triumfy przynoszÄ…ce chwaÅ‚Ä™ Polsce.  Nie wierzÄ™ zaÅ› w stwierdzenie,
Å¼e z Jerzym BiaÅ‚obokiem &bdquo;nie udaÅ‚o siÄ™ skontaktowaÄ‡.&rdquo; Mnie siÄ™ udaÅ‚o
bez problemu zarówno 11 jak i 12 marca, a Jerzy BiaÅ‚obok, jak tylko siÄ™ dowiedziaÅ‚ o publikacji
&bdquo;GoÅ›cia Niedzielnego&rdquo;, napisaÅ‚ sprostowanie, które ukazaÅ‚o siÄ™ na stronie
internetowej tygodnika, a które ja dodatkowo zamieszczam na koÅ„cu mojego tekstu. Redaktorowi
pisma moÅ¼na zarzuciÄ‡ nierzetelnoÅ›Ä‡ dziennikarskÄ…, ale co powiedzieÄ‡ o wypowiedziach
rzecznika ANR? Witold Strobel z racji swej funkcji powinien wiedzieÄ‡ o czym mówi, a jak nie znaÅ‚
szczegóÅ‚ów, to miaÅ‚ obowiÄ…zek zasiÄ™gnÄ…Ä‡ opinii kogoÅ› z ZespoÅ‚u Nadzoru
WÅ‚aÅ›cicielskiego, kto wyjaÅ›niÅ‚by mu niuanse zwiÄ…zane z nomenklaturÄ… z ksiÄ™gi stadnej.
W kaÅ¼dym razie to, co przekazaÅ‚ dziennikarzowi o potomstwie Pianissimy, jest kÅ‚amstwem. 
PrzypomnÄ™ to kluczowe zdanie: Pianissima ma 8 ÅºrebiÄ…t za granicÄ… i tylko jedno w
Polsce. Na pierwszy rzut oka jak siÄ™ popatrzy na wykaz potomstwa Pianissimy, to przy nazwach 8
jej dzieci widniejÄ… literki (US), a przy tym ostatnim, klaczce Pamina (córka Pogroma) urodzonej w
2015, tych literek nie ma. Jednak literki US oznaczajÄ… jedynie, Å¼e dane konie urodziÅ‚y siÄ™ w
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USA, ale to nie jest równoznaczne, Å¼e sÄ… wÅ‚asnoÅ›ciÄ… kogoÅ› z USA.Prawda zaÅ› jest taka,
Å¼e na 9 dzieci (bo sÄ… juÅ¼ i wnuki, ale o nich za chwilÄ™) Pianissimy, cztery sÄ…
wÅ‚asnoÅ›ciÄ… Stadniny Koni w Janowie Podlaskim. SÄ… to: &bull; klacz Pia (US), córka ogiera 
Ganges, urodzona w 2009 r. w USA,&bull; klacz Pianova (US), córka ogiera Eden C (US), urodzona
w 2011 r. w USA,&bull; ogier Prometeusz (US), syn ogiera FA El Shawan (US), urodzony w 2012 r.
w USA,&bull; klacz Pamina, córka og. Pogrom, urodzona w 2015 r. w Janowie Podlaskim.  
Nawiasem mówiÄ…c, na 9 dzieci Pianissima tylko dwie klacze (Pia i Pamina) urodziÅ‚a w sposób
naturalny, czyli &bdquo;osobiÅ›cie&rdquo; nosiÅ‚a ciÄ…Å¼Ä™. PozostaÅ‚e urodziÅ‚y
klacze-surogatki. Ta metoda pozwoliÅ‚a na uzyskanie w ciÄ…gu 9 lat 9 potomków, ale
jednoczeÅ›nie nie noszÄ…ca co roku ciÄ…Å¼y Pianissima mogÅ‚a byÄ‡ intensywnie trenowana do
pokazów i woÅ¼ona po caÅ‚ym Å›wiecie, gdzie wygrywaÅ‚a wszystko, co byÅ‚o do wygrania.
RozsÅ‚awiaÅ‚a przy tym PolskÄ™ i byÅ‚a najlepszÄ… reklamÄ… produktu, jakim sÄ… polskie konie
arabskie pochodzÄ…ce z paÅ„stwowych stadnin. WróÄ‡my do spraw hodowlanych, do takiego,
kÅ‚amliwego zdania z cytowanego artykuÅ‚u:ANR twierdzi teÅ¼, Å¼e nie zadbano o to, aby w
Polsce pozostaÅ‚o potomstwo cennych arabów, w tym Pianissimy, uchodzÄ…cej za
najsÅ‚ynniejszÄ… klacz-matkÄ™ w historii.  W tej chwili klaczami stadnymi sÄ… dwie córki 
Pianissimy &ndash; Pia i Pianova. W kolejce czekajÄ… roczne: Pamina oraz dwie wnuczki 
Pianissimy - Pimenta (córka klaczy Pia) oraz nie nazwane jeszcze, urodzone w 2016 roku córki Pii i 
Pianovy. DodaÄ‡ do tego naleÅ¼y PenologiÄ™. Ta ostatnia jest córkÄ… klaczy AJ Penelope, która
chociaÅ¼ jest wÅ‚asnoÅ›ciÄ… stadniny Szejka Ammara Bin Humaid Al Nuami nastÄ™pcy tronu
Ajmanu UAE, przebywa obecnie na zasadzie wymiany-dzierÅ¼awy w Janowie i zgodnie z
warunkami tej dzierÅ¼awy, pierwszy jej potomek (lepiej, Å¼e to klaczka) urodzony w Janowie jest
wÅ‚asnoÅ›ciÄ… stadniny. Drugi miaÅ‚ byÄ‡ juÅ¼ wÅ‚asnoÅ›ciÄ… Szejka Ammara, ale gdy ten
dowiedziaÅ‚ siÄ™ o Å›mierci Pianissimy, zadeklarowaÅ‚, Å¼e drugi Åºrebak (jeszcze nienarodzony)
teÅ¼ bÄ™dzie wÅ‚asnoÅ›ciÄ… janowskiej stadniny. Taka propozycja bardzo dobrze Å›wiadczy o
szejku z Ajmanu. WidaÄ‡ w tym geÅ›cie uznanie dla Janowa oraz Marka Treli, docenianie jego
fachowoÅ›ci i zaangaÅ¼owania w hodowlÄ™ i korzystnÄ… dla obu stron wspóÅ‚pracÄ™ ze
stadninami w krajach arabskich.Do tych klaczy i klaczek (sztuk 7), które juÅ¼ sÄ… albo niebawem
bÄ™dÄ… matkami stadnymi w janowskiej stadninie, trzeba jeszcze dodaÄ‡ mÄ™skich potomków 
Pianissimy. SÄ… to: 4-letni Prometeusz, który niebawem powróci z USA, a który jest kandydatem na
ogiera czoÅ‚owego, oraz rocznego ogierka Pio (syn klaczy Pia).   Jak Å‚atwo policzyÄ‡, w sumie
daje to 9 sztuk potomstwa Pianissimy, które  ma szansÄ™ na przekazywanie jej bardzo cennych
genów w polskiej hodowli. Jak w Å›wietle tych faktów okreÅ›liÄ‡ opiniÄ™, kolportowanÄ… przez
ANR i powtarzanÄ… przez ministra Jurgiela, Å¼e &bdquo;nie zadbano o to, by w Polsce pozostaÅ‚o
potomstwo cennych arabów?&rdquo; W cytowanym artykule redaktor JaÅ‚owiczor postawiÅ‚ teÅ¼
zrzut stadninie w MichaÅ‚owie. Dotyczy on klaczy WieÅ¼a Mocy, która zostaÅ‚a wydzierÅ¼awiona
do USA, gdzie pozyskano od niej zarodki. PoniewaÅ¼ tÄ™ sprawÄ™ szczegóÅ‚owo wyjaÅ›nia w
sprostowaniu byÅ‚y prezes SK MichaÅ‚ów Jerzy BiaÅ‚obok, nie bÄ™dÄ™ rozwijaÅ‚ tego wÄ…tku, a
jedynie zacytujÄ™ jego sprostowanie wysÅ‚ane do redakcji &bdquo;GoÅ›cia Niedzielnego&rdquo;.
KÅ‚amliwe &bdquo;Wprost&rdquo;Na koniec jeszcze o bardzo krótkim tekÅ›cie "KoÅ„ski doÅ‚ek"
sygnowanym inicjaÅ‚ami CB, jaki ukazaÅ‚ siÄ™ w tygodniku &bdquo;Wprost&rdquo; nr 11. Krótki
tekst a tyle nieprawdy! Pomyleni zostali prezesi stadnin &ndash; odwoÅ‚any Jerzy BiaÅ‚obok miaÅ‚
kierowaÄ‡ Janowem Podlaskim. Powtórzone sÄ… w tym tekÅ›cie nieprawdziwe tezy kolportowane
przez redaktora Cezarego Gmyza, o tym, Å¼e jakoby firma Polturf zostaÅ‚a wynajÄ™ta bez
przetargu, Å¼e jakoby wspóÅ‚praca stadnin z tÄ… firmÄ… przy organizacji Dni Koni Arabskich
i aukcji "wyrzÄ…dzaÅ‚a paÅ„stwowym spóÅ‚kom realnÄ… szkodÄ™ finansowÄ…&rdquo;. Te
nieprawdy juÅ¼ prostowaÅ‚em, prostowali je wyrzuceni prezesi. Jak jednak widaÄ‡,  raz puszczone
w obieg kÅ‚amstwa, nawet prostowane, nadal Å¼yjÄ… swoim Å¼yciem. Nadal speÅ‚niajÄ…
zadanie, jakie przyÅ›wiecaÅ‚o tym, którzy je bardziej czy mniej Å›wiadomie puszczali w obieg. Tak
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dziaÅ‚a tzw. czarny PR.Marek Szewczyk Sprostowanie Jerzego BiaÅ‚obokaSzanowny Panie,
 
 W artykule "Koniom lÅ¼ej?" znalazÅ‚o siÄ™ parÄ™ nieprawdziwych informacji dotyczÄ…cych
Stadniny Koni MichaÅ‚ów. Klacz Kwestura zostaÅ‚a sprzedana do Ajmanu, a klacz Piacenza do
Kataru.
 Natomiast klacz WieÅ¼a Mocy byÅ‚a wydzierÅ¼awiona na okres 2 lat do USA w zamian za obcego
rodowodowo ogiera Vitorio TO (czempiona USA i Brazylii) uÅ¼ywanego do krycia klaczy w
MichaÅ‚owie. W pierwszym roku zaÅºrebiÅ‚ (zaszÅ‚y w ciÄ…Å¼Ä™) 34 klacze, a w nastÄ™pnym
27, czyli Å‚Ä…cznie uzyskamy 61 ÅºrebiÄ…t (Stadnina lub nabywcy naszych klaczy). Posiadamy
równieÅ¼ zamroÅ¼one nasienie do uÅ¼ycia w póÅºniejszych latach na udane kombinacje.
 Po 2 latach w USA klacz WieÅ¼a Mocy pozostawiÅ‚a 3 ÅºrebiÄ™ta i wiÄ™cej w ramach tego
kontraktu nie bÄ™dzie. BÄ™dÄ…c w dzierÅ¼awie wygraÅ‚a czempionat narodowy USA,
czempionat Å›wiata w Las Vegas, czempionat w Scottsdale. Czyli jest trójkoronowanym koniem, co
zdarza siÄ™ bardzo rzadko. Wszelkie koszty promocji, reklamy, treningu, podróÅ¼y naleÅ¼aÅ‚y do
dzierÅ¼awcy. Bardzo duÅ¼y prestiÅ¼ i reklama dla Polski, co przyczyniÅ‚o siÄ™ do tak duÅ¼ego
najazdu kupców w zeszÅ‚ym roku do Janowa, bo moÅ¼e uda siÄ™ nabyÄ‡ klacz, która powtórzy
sukces WieÅ¼y Mocy.
 Czyli warto inwestowaÄ‡ w reklamÄ™ wybitnych koni, aby przyciÄ…gnÄ…Ä‡ na aukcjÄ™ kupców
z najwyÅ¼szej póÅ‚ki.
 WieÅ¼a Mocy wróciÅ‚a pod koniec ubiegÅ‚ego roku do stada matek w MichaÅ‚owie, ma dopiero 6
lat i caÅ‚a kariera hodowlana przed niÄ…. UwaÅ¼am Å¼e ten kontrakt, byÅ‚ jednym z lepszych,
zwaÅ¼ywszy na przedstawione korzyÅ›ci importu obcej krwi i pozostawione potomstwo w
MichaÅ‚owie.
 SÄ…dzÄ™ Å¼e nie dziaÅ‚aÅ‚ Pan w zÅ‚ej wierze, tylko oparÅ‚ siÄ™ na wyrywkowych
informacjach, które zostaÅ‚y Panu przekazane tak, aby przedstawiÄ‡ caÅ‚Ä… sprawÄ™, mojÄ…
osobÄ™ i stadninÄ™ w niekorzystnym Å›wietle. Nigdy nie uchylaÅ‚em siÄ™ przed kontaktem z
prasÄ…, jeÅ¼eli potrzebowaÅ‚a ode mnie informacji. Trzeba byÅ‚o wysÅ‚aÄ‡ mi tylko wiadomoÅ›Ä‡
e-mailem lub SMS-em.
 
 Pozdrawiam
 Jerzy BiaÅ‚obok
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